
Ry Vinterbadeklub 

Referat generalforsamling 19/9-2024 
 

Referent: Rikke 

Ordstyrer: Max 

Ordstyreren konkluderede, at generalforsamlingen var rettidigt indkaldt. Der var ca. 30 

medlemmer med til generalforsamlingen. 

 

Forpersonens beretning 

Lone Diget fortalte om processen med at etablere ny permanent sauna, hvor vi har søgt fonde 

og fået knap 1 mio. kr. til at bygge for. 

Vi har haft et langt projekt med at få tilladelse til at etablere saunaen, dels ift. 

Søbeskyttelseslinjen, lokalplanen og nu i processen med at opnå byggetilladelse. 

Nyeste i forhold til tidsplanen, er at saunaen forventes klar til 1. November. 

Vi skal have et nyt medlemssystem, som kan styre alt fra indmelding, gæstebilletter, åbne døre, 

arrangementskalender, forum mv. 

For at sikre den gode brug og vedligeholdelse af saunaen, overvejer bestyrelsen at etablere 

arbejdsgrupper, fx en driftsgruppe og en aktivitetsgruppe, som medlemmer frivilligt kan deltage 

i. 

Der spørges til, om man kan se hvor mange, der er i saunaen på et givent tidspunkt? Ikke 

umiddelbart, men vi kan muligvis vise tendenser i forhold til brugsmønster. 

Der spørges til om der kommer fliser ned til vandet? Det har kommunen ikke midler til lige nu. Vi 

ved at der kommer nye badebroer til næste år. 

Der spørges til hvordan man låser sig ind? Der er mulighed for både app, chip og kode, hvilket 

bestyrelsen vil træffe beslutning om når vi skal indkøbe systemet. 

 

Regnskab 

Bettina fremlagde regnskabet, som viser at vi har et positivt resultat på 114.879 kr. i sæsonen 

2024. Regnskabet blev godkendt. 

 

Budget 

Rikke fremlagde budgettet. Medlemskontingentet for sæson 2024-2025 stiger til 350 kr. per 1. 

Oktober. Budgettet blev godkendt. 

 

Valg af bestyrelsesposter 

Lone, Betina og Max blev genvalgt for en periode på 2 år. Kristian Højklint Schneider blev valgt 

til nyt bestyrelsesmedlem for 1 år (for at sikre robusthed i bestyrelsen, skal der højst være 2 

medlemmer på valg hvert år). 

 

Suppleanter 

Sanne Lyngdal genvælges. 



Kristian Højklint Schneider bestyrelsesmedlem 

 

Henrik Svendsen vælges til bestyrelsessuppleant. 

 

Kristian B. Lauritsen revisor 

 

Evt.  

Der var ikke noget til eventuelt. 


